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Abstract (en)
A folded label with a lower side which has a self-adhesive compound on its back and with a plurality of sides which lie on the front of the lower side
in the folded-together state and result in an elongate strip or a sheet in the pulled-apart or opened-out state together with the lower side, the lower
side forming a side region of said elongate strip or sheet. The label is characterised in that a region with a self-adhesive compound for reversible
bonding is provided on one part of the front of the lower side, which region holds the label together in the folded state, but allows the label to be
opened, pulled apart or opened out several times and to be folded together again to close it, an adhesive-free zone remaining next to the self-
adhesive compound for reversible bonding, which zone serves as an indirect holding part in that, although said zone is covered by the folded-
together label, it remains grippable at the side and serves the user as a holding part for opening. <IMAGE>

Abstract (de)
Gefaltetes Etikett mit einer unteren Seite (2), die auf ihrer Rückseite eine Selbstklebemasse (1) aufweist und mit mehreren Seiten (5,6,7), die
im zusammengefalteten Zustand auf der Vorderseite der unteren Seite (2) liegen und im auseinandergezogenen oder aufgeklappten Zustand
zusammen mit der unteren Seite (2) einen länglichen Streifen oder ein Blatt ergeben, wobei die untere Seite (2) einen Seitenbereich dieses
länglichen Streifens oder Blattes bildet, dadurch gekennzeichnet, daß auf einem Teil der Vorderseite der unteren Seite (2) ein Bereich mit einer
Selbstklebemasse (3) für reversible Verklebung vorgesehen ist, der das Etikett im gefalteten Zustand zusammenhält, der es aber ermöglicht,
das Etikett mehrfach zu öffnen, auseinanderzuziehen oder aufzuklappen und wieder zusammenfaltend zu verschließen, wobei neben der
Selbstklebemasse (3) für reversible Verklebung eine klebmassefreie Zone verbleibt, die als indirekter Anfasser (4) dient, indem diese Zone zwar von
dem zusammengefalteten Etikett überdeckt ist, jedoch seitlich greifbar bleibt und dem Benutzer als Anfasser zum Öffnen dient. <IMAGE>
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